



Green leaves
for exporting agricultural crops



Green Leaves **Company** Profile



00 INDEX



- 1 | Home
- 2 | Quality
- 3 | About Us
- 4 | Vision
- 5 | Mission
- 6 | Goals
- 7 | Products
- 8 | Services
- 9 | Certifications
- 10 | Contact US



Welcome to Green Leaves, the leading company in exporting sweet potatoes. We are dedicated to providing fresh, high-quality agricultural products, certified by GLOBALG.A.P, to meet international market standards.

مرحبًا بكم في شركة GREEN LEAVES، الشركة الرائدة في تصدير محصول البطاطا الحلوة. نحن ملتزمون بتقديم منتجات زراعية طازجة وعالية الجودة، معتمدة بشهادة GLOBALG.A.P لتلبية معايير الأسواق العالمية.



At Green Leaves, we believe quality begins in the field. We continuously strive to improve our agricultural practices and uphold sustainability to deliver flawless crops that meet our clients' needs.

نحن في GREEN LEAVES نؤمن بأن الجودة تبدأ من الحقل. نسعى دائمًا لتحسين ممارساتنا الزراعية والالتزام بالاستدامة لضمان تقديم محاصيل خالية من العيوب تلبى احتياجات عملائنا.





02

Quality

Green Leaves is committed to employing the latest technologies in farming and packaging to ensure freshness and quality at every stage of production.

تلتزم GREEN LEAVES باستخدام أحدث التقنيات في الزراعة والتغليف لضمان الحفاظ على الطزاجة والجودة في كل مرحلة من مراحل الإنتاج.

03

About Us

Green Leaves was established with the goal of becoming a leader in exporting sweet potatoes from Egypt to the world. By utilizing the latest agricultural techniques and adhering to high-quality standards, we ensure the delivery of safe and sustainable products that meet the needs of our international clients.

تأسست شركة GREEN LEAVES بهدف أن تصبح رائدة في تصدير البطاطا الحلوة من مصر إلى العالم. بفضل اعتمادنا على أحدث التقنيات الزراعية ومعايير الجودة العالية، نعمل على ضمان تقديم منتجات آمنة ومستدامة تلبى احتياجات عملائنا الدوليين.







04

Our Vision

To be the global first choice in sweet potato exports, enhancing Egypt's reputation as a producer of high-quality agricultural crops.

أن نكون الخيار الأول عالميًا في تصدير البطاطا الحلوة، مع تعزيز سمعة مصر كدولة منتجة للمحاصيل الزراعية عالية الجودة.

05

Our Mission

To deliver internationally certified high-quality agricultural products while achieving sustainable development and supporting local farming communities.

تقديم منتجات زراعية عالية الجودة معتمدة دوليًا، مع تحقيق التنمية المستدامة ودعم المجتمعات الزراعية المحلية.





06

Our Goals

1. Ensure adherence to global quality standards at every step from production to export.
2. Expand our customer base in European and British markets.
3. Promote sustainable development in the local agricultural sector.
4. Provide innovative agricultural solutions to support our clients and partners.

١. ضمان الالتزام بمعايير الجودة العالمية في كل خطوة من الإنتاج إلى التصدير.
٢. توسيع قاعدة عملائنا في الأسواق الأوروبية والبريطانية.
٣. تعزيز التنمية المستدامة في قطاع الزراعة المحلي.
٤. تقديم حلول زراعية مبتكرة تدعم عملاءنا وشركاءنا.

07

Our Products

We specialize in cultivating and exporting sweet potatoes, ensuring high quality and proper packaging for export to European and British markets.

نحن متخصصون في زراعة وتصدير البطاطا الحلوة، مع ضمان الجودة العالية والتغليف المناسب للتصدير إلى الأسواق الأوروبية والبريطانية.





08

Our Services

- Cultivating sweet potatoes using the latest agricultural techniques.
- Packaging crops according to global export requirements.
- Exporting products to international markets with the highest professionalism.

- زراعة البطاطا الحلوة باستخدام أحدث التقنيات الزراعية.
- تعبئة المحاصيل وفقًا لمتطلبات التصدير العالمية.
- تصدير المنتجات إلى الأسواق الدولية بأعلى مستويات الاحترافية.

09

Our Certifications

We are proud to be GLOBALG.A.P certified, ensuring our commitment to the highest standards of quality and agricultural safety in all production stages.

نحن فخورون بحصولنا على شهادة GLOBALG.A.P، مما يضمن التزامنا بأعلى معايير الجودة والسلامة الزراعية في جميع مراحل الإنتاج.

GGN: **4069453164086**

Option 1 - Individual producer

Issued to

Producer - Green leaves for exporting agricultural crops - Office address: Building No. 3, Mogamee Al-Koran Al-Kareem Street, Hosh Eissa, El Behira Governorate, Egypt, Farm Address: Farm 1: Al-Naseria Village, Tanah, Al Mansoura Governorate, Egypt, Farm 2: Kafr Saad, Manazalah, Damietta Governorate, Egypt, 22728 , - Behira Egypt

The Certification Body EUROPEAN INSPECTION CERTIFICATION BODY declares that the production of the products mentioned on this certificate has been found to be compliant in accordance with the standard: **GLOBALG.A.P.**

Product	Product Cert. No. ¹	Attributes	Quantities	CoD ²	Schemeversion
Sweet potato	00141-LPLCK-0002	Product Handling: No	Non cov. first ³ : 21.0000 ha	EGY, EU, GBR	GLOBALG.A.P. IFA version 5.4-1 GFS
		GRASP status: see GRASP v1.3.1-i			
		Audit Type: announced	Non cov. further ⁴ : 0.0000 ha		
		Harvest Included: Included			
		Parallel Production (PP)?: No	Cov. first ⁵ : 0.0000 ha		
		Parallel Ownership (PO)?: No	Cov. further ⁶ : 0.0000 ha		
		Unannounced reward program: No, annual announced inspection			
Audit Method: Onsite					

Online Certificate Validation Tool

All listed information refers to the certificate of the producer and reflects current certification information in the database as of the log date. The current status of this certificate can be verified at <https://database.globalgap.org/search>

- ¹ GLOBALG.A.P. Product Certificate Number
- ² Countries of Destination. The countries where the product is intended to be sold.
- ³ Non Covered Crops First Harvest in hectares
- ⁴ Non Covered Crops Further Harvest in hectares
- ⁵ Covered Crops First Harvest in hectares
- ⁶ Covered Crops Further Harvest in hectares

Log Date (Printing date of certificate): **2024-12-13 14:12 UTC (GMT) 24h**

Valid from (This certificate may be valid up to 12 month from this date): **2024-12-13**


Valid to (must always be checked against latest certificate information in database): **2025-12-12**

Date of Certification decision: **2024-12-13**

10

CONTACT US



 العنوان: عقار رقم ٣، شارع مجمع القرآن الكريم، حوش عيسى، البحيرة، مصر
Address: Building No. 3, Mogamee Al-Koran Al-Kareem Street,
Hosh Eissa, El Behira, Egypt

 **01122278777**

 info@greenleaves-eg.com

 www.greenleaves-eg.com



مدير الإنتاج
أ. محمد إبراهيم
01010054907

قادم المبيعات
أ. رضا الوزير
01112144239

THANK

YOU!